

常州银河世纪微电子股份有限公司第二届监事会第六次会议决议公告

常州银河世纪微电子股份有限公司(以下简称“公司”)第二届监事会第六次会议于2021年8月19日在常州银河世纪微电子股份有限公司会议室召开...

常州银河世纪微电子股份有限公司2021年半年度报告摘要

第一节 重要提示 1.1 本年度报告摘要来自半年度报告全文,为全面了解本公司的经营成果、财务状况及未来发展规划,投资者应当到www.secm.com.cn网站仔细阅读半年度报告全文...

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

常州银河世纪微电子股份有限公司关于2021年上半年募集资金存放与实际使用情况的专项报告

常州银河世纪微电子股份有限公司(以下简称“公司”)于2021年6月30日,募集资金存放与实际使用情况的专项报告如下:

二、募集资金管理制度的执行情况

Table with 5 columns: No., Name, Amount, Date, Status. Lists bank accounts for fund collection and use.

三、募集资金的实际使用情况

Table with 5 columns: No., Name, Amount, Date, Status. Lists fund disbursements for various projects.

Table with 5 columns: No., Name, Amount, Date, Status. Lists fund disbursements for various projects.

Table with 5 columns: No., Name, Amount, Date, Status. Lists fund disbursements for various projects.

Table with 5 columns: No., Name, Amount, Date, Status. Lists fund disbursements for various projects.

常州银河世纪微电子股份有限公司关于2021年上半年募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 5 columns: No., Name, Amount, Date, Status. Lists fund disbursements for various projects.

宁波德业科技股份有限公司关于对外担保进展的公告

宁波德业科技股份有限公司(以下简称“公司”)全资子公司宁波德业电器设备有限公司(以下简称“德业电器”)向宁波德业科技股份有限公司申请对外担保...

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

无锡派克新材料科技股份有限公司首次公开发行部分限售股上市流通公告

无锡派克新材料科技股份有限公司(以下简称“公司”)首次公开发行人民币普通股(A股)27,000,000股,并于2020年8月25日在上交所挂牌上市...

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

北京佰仁医疗科技股份有限公司关于2020年限制性股票激励计划首次授予部分第一个归属期归属结果暨股价上市的公告

北京佰仁医疗科技股份有限公司(以下简称“公司”)2020年限制性股票激励计划首次授予部分第一个归属期归属结果如下:

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

(三)德业电器基本情况如下:

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

担保协议的主要内容 (一)公司、德业电器及交通银行担保协议的主要内容 债权人:交通银行股份有限公司...

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

常州银河世纪微电子股份有限公司关于2021年上半年募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

常州银河世纪微电子股份有限公司关于2021年上半年募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

常州银河世纪微电子股份有限公司关于2021年上半年募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

常州银河世纪微电子股份有限公司关于2021年上半年募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

常州银河世纪微电子股份有限公司关于2021年上半年募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

锦神工半导体股份有限公司2021年第一次临时股东大会决议公告

锦神工半导体股份有限公司(以下简称“公司”)2021年第一次临时股东大会于2021年8月19日在常州银河世纪微电子股份有限公司会议室召开...

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

常州银河世纪微电子股份有限公司关于2021年上半年募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

东荣华立实业股份有限公司关于签订募集资金专户存储监管协议的公告

东荣华立实业股份有限公司(以下简称“公司”)为规范募集资金的管理和使用,保护投资者的合法权益,根据《上市公司募集资金管理办法》...

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

常州银河世纪微电子股份有限公司关于2021年上半年募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

常州银河世纪微电子股份有限公司关于2021年上半年募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

常州银河世纪微电子股份有限公司关于2021年上半年募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.

常州银河世纪微电子股份有限公司关于2021年上半年募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 2 columns: Item (主要财务数据) and Value. Includes metrics like Total Assets, Revenue, and Profit for the first half of 2021.